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! WARNING

CSU
This product is NOT a Clothing Storage Unit
(CSU).
DO NOT use it for clothing storage.
lmproper use may cause furniture tipover.







WARNING:Risk of Shatter Associated with Glass Furniture↵

Please note that in rare instances;glass furniture that is damaged by chips or scratches may

break.seemingly of its own accord.Damage to the glass(not always visible)can·get worse

overtime until it reaches a critical point when it may shatter:In the event of damage,this

product is designed to shatter into lots of small granular pieces rather than large shards.This

is a safety feature to reduce the risk of injury.

To reduce the risk of damage,we recommend the following.

·During assembly do not lay the glass directly onto hard or rough surfaces.Lay the

glass on a blanket or cardboard.

·When lifting or moving the product;ask for someone to lend a hand.Trying to move·a

product on your own can lead to accidents.

·Do not use the furniture if any parts are missing or broken.

·Do not place very hot or very cold items directly on the glass surface;we recommend

using a trivet.Extreme temperature differences over small areas can cause damage;which

could in turn lead to shattering.

·Do not sit or stand on the glass surface.

·Do not strike the glass with hard or pointed items;or use the glass as a chopping

surface.↵

·Do not drag rough or heavy objects over the top of the glass.



       

                 
               
 
                

                 
                 

          
                  

      
                 

        
           
                  

     
               
                   

 
              

        
           
         

          
            
               

                 
        

                
               

  

AVERTISSEMENT: Risque d'éclatement associé aux meubles en verre

Veuillez noter que dans de rares cas, les meubles en verre endommagés par des éclats ou des
rayures peuvent se briser, apparemment de leur propre gré. Les dommages au verre (pas toujours 

visibles)
peuvent s'aggraver avec le temps jusqu'à ce quils atteignent un point critique où ils peuvent se
briser. En cas de dommages, ce produit est conçu pour se briser en lots de petits morceaux
granuleux plutöt qu'en gros éclats, ce qui est un dispositif de sécurité pour réduire les risques de
blessures.

Pour réduire le risque de dommages, nous recommandons ce qui suit:

• Lors du montage, ne posez pas le verre directement sur des surfaces dures ou rugueuses, posez le 

verre sur une couverture ou un carton.

• Lorsque vous soulevez ou déplacez le produit, demandez à quelqu'un de vous aider car essayer de 

déplacer un produit par vous-même peut entrainer des accidents.

• N'utilisez pas les meubles si des pièces sont manquantes ou cassées.

• Ne placez pas d'objets très chauds ou très froids directement sur la surface en verre, nous vous 

recommandons d'utiliser un dessous de plat.

• Ne vous asseyez pas et ne vous tenez pas debout sur la surface en verre.

• Ne heurtez pas le verre avec des objets durs ou pointus, et n'utilisez pas le verre comme surface 

de coupe.

• Ne faites pas glisser d'objets rugueux ou lourds sur le dessus de la vitre.
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